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Použité zkratky: ZML – Zastupitelstvo městyse Lysice 

                           RML – Rada městyse Lysice 

 

 

 

Zápis z 1. zasedání ZML ověřili pan Ing. Crhák a pan Dolníček a nevznesli připomínky. 

 

 

 

1. Zahájení: 

 

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Pavel Dvořáček v 17:00 hodin. 

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZML a jednání je tedy 

usnášeníschopné. 

 

 

Doplnění a změna programu: 

 

Doplňuje se: 

 

Bod č. 5 - Smlouva o spolupráci na zajištění provoz sběrného dvora s obcí Lhota u Lysic. 

 

Ostatní body se posouvají. 

 

 

 

Hlasování o programu, zapisovatelce a ověřovatelích zápisu: 13 přítomných pro. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Zápis z jednání ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE LYSICE 
Pořadové číslo ZM Lysice: 2. Datum konání: 12. prosince 2022     

Zápis provedl(a): Alena Kyrczová Začátek jednání: 17:00 hodin 

Místo konání: zased. místnost ÚM Konec jednání:              18:10 hodin  

Přítomni: Crhák, Dolníček, Dvořáček, Horňanský, Kratochvil, Mynář, 

Němec, Olejníček, Sehnalová, Šrámek, Tejkal, Tejkalová, Vala 

Omluveni: Benešová, Šulc 

Neomluveni: - 

Ověřovatelé: Mynář, Němec 

Zápis vyhotoven dne :  14.12.2022                                                Č.j. 3341/2022/ÚM 
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2.  Zpráva starosty o činnosti rady a dění v městysi 

 

Diskuze: 0 
  

Usnesení : ZML schvaluje Zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle předloženého 

materiálu. 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

3. Hospodaření městyse 8-11/2022 

 

Diskuze:  

Mgr.Kratochvil – Aktuální stavy účtů k 30.11.2022 jsou následující: na běžném účtu u 

Komerční banky máme 4 930 887,- Kč, běžném účtu u České spořitelny 6 123 171,- Kč, u 

ČNB 2 462 215,- Kč a u Komerční banky na účtu na ČOV 3 082 608,-  Kč. Celkem tedy obec 

disponovala k 30.11.2022 s částkou 16 598 882,40 Kč. 

 

p. Olejníček – Jak tam bylo za sokolovnu v příjmové části 12,- Kč? Jak to vzniklo? 

Mgr. Kratochvil – Nedokážu říct, to se zeptáme paní Konstanzové.  

Mgr. Dvořáček – Napadá mě, jestli tam nebyla třeba vratka za energie nebo něco takového.  

p. Mynář – A ta deratizace?  

Mgr. Dvořáček – Deratizace probíhá v obci dvakrát do roka pravidelně už několik let na jaře a 

na podzim, ohnisek ubývá, nicméně pořád je relativně velká koncentrace potkanů zejména 

kolem ZEASu a na ulici Komenského, kde je masna, prodejna COOP, jsou tam potraviny, 

takže obec se pravidelně dvakrát do roka deratizuje.  

 

 

Usnesení: ZML schvaluje Hospodaření městyse 8-11/2022 dle předloženého materiálu. 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

4. Rozpočtové opatření č. 6/2022 

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 6/2022 dle předloženého materiálu. 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 
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5. Smlouva o spolupráci na zajištění provozu sběrného dvora 

 

Diskuze: 

Mgr. Dvořáček – Smlouvu jsem vám posílal, jde o klasickou smlouvu o využívání našeho SD 

občany Lhoty u Lysic, s vedoucím sběrného dvora panem Fojtem je to projednané, neměl by 

to být problém, je to v našich možnostech. Pan starosta Lhoty u Lysic projevil zájem využívat 

náš sběrný dvůr, takže když je to možné ze všech stran, tak proč mu nevyhovět.  

 

p. Němec – Tak oni už jsou snad poslední z tady těch okolních obcí, kteří dvůr nevyužívali. 

p. Olejníček – Kapacitně nás to nijak neomezí? 

Mgr. Dvořáček – Ne.  

 

Usnesení: ZML schvaluje Smlouvu o spolupráci na zajištění provozu sběrného dvora s obcí 

Lhota u Lysic dle předloženého materiálu. 

 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

 

6.  OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství  

 

Diskuze:  

Mgr. Dvořáček – Podklady byly všem zaslány do emailu. Jde pouze o navýšení sazby 

poplatku, který může ze zákona být až 1.200,- Kč/osobu/rok. V Lysicích jsme měli poplatek 

520,- Kč/osobu/rok, který se po dobu 11 let neměnil. Teď navrhuji poplatek vzhledem 

k narůstajícím nákladům za svoz odpadu navýšit na 600,- Kč/osobu/rok. Myslím, že tohle 

navýšení je sociálně únosné, není to nic likvidačního. Znění vyhlášky připravila paní 

Kyrczová a její zákonnost byla konzultována s ministerstvem vnitra. Nejde o novelizaci, jde o 

novou vyhlášku. Ještě jsme ve vyhlášce upravili drobnost, a to slevu pro občany žijící v místní 

části Perná. Dřív tam sběrový vůz nezajížděl, tak měli slevu na poplatku, ale teď tam vozy 

Technických služeb Malá Haná zajíždí, takže jsme slevu z vyhlášky vyhodili.  

 

 

Usnesení: ZML schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse Lysice o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství dle předloženého materiálu. 

 

 

Hlasování:   Pro ....13........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

V 17:20 hodin se dostavili na zasedání zastupitelstva hosté pan Nedoma a pan Mikulčický. 
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7. Schválení rozpočtu městyse na rok 2023 

 

Diskuze: 

Mgr. Dvořáček – Návrh rozpočtu k připomínkám byl zaslán všem zastupitelům a myslím, že 

všechny připomínky byly zapracovány. Definitivní rozpočet už se zapracovanými 

připomínkami byl také zaslán v elektronické podobě všem zastupitelům. V této podobě 

rozpočet visel 15 dnů na úřední desce, jak stanoví zákon a takto jej také musíme schválit. 

Případné změny v příjmech a výdajích je možno řešit v průběhu roku rozpočtovým opatřením. 

 

 

Usnesení: ZML schvaluje rozpočet městyse Lysic na rok 2023 dle předloženého materiálu. 

 

 

Hlasování:   Pro …..13.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

 

8. Smlouva o financování stavby „Vodovod Marek“ 

 

Diskuze:  

Mgr. Dvořáček – Smlouvu jsem vám rovněž posílal. Tuto smlouvu jsme schvalovali již na 

srpnovém zastupitelstvu. Od té doby došlo k upřesnění některých částí. Byl vysoutěžen 

koordinátor BOZP. Koordinátora bude dělat společnost Vodohospodářský rozvoj a výstavba 

a. s., za částku 345.000,- Kč. Na stavbě takového rozsahu koordinátor ze zákona být musí.  

Tato částka nebyla v srpnu známa. Dále došlo k upřesnění a právní precizaci smlouvy a 

jednoznačnému stanovení procenta, kterým se budou obce podílet na nedotačních nákladech 

stavby. Procenta jsou tato:  

a. 35,87 % Obec Drnovice, 

b. 49,72 % Městys Lysice, 

c. 14,41 % Obec Voděrady 

Obec Voděrady navíc hradí náklady na realizaci několika stavebních objektů nad rámec 

poskytnuté dotace, když tyto objekty (části Projektu) budou sloužit výhradně pro její potřebu. 

Tyto objekty nejsou zahrnuty v uvedených procentech podílů obcí. Proto navrhuji zrušit 

usnesení ze srpna a schválit smlouvu v aktuálním znění.  

 

Usnesení: ZML ruší usnesení č. 9 přijaté na 25. zasedání zastupitelstva konaném dne 

29. srpna 2022 a schvaluje Smlouvu o financování stavby pod názvem „Vodovod Marek“ dle 

předloženého materiálu a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 
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9. Příloha č. 2 ke Smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu 

 

Diskuze:  

Mgr. Dvořáček – Smlouva se společností Technické služby Malá Haná s. r. o., což je 

regionální společnost vlastněná asi padesáti obcemi tvořícími DSO Svazek obcí Technické 

služby Malá Haná, který vlastní Technické služby Malá Haná s.r.o., byla podepsána v roce 

2019 a Lysice jsou sváženy od roku 2020 a od 1. července 2020 tady máme systém door to 

door, kdy byly rozdávány barevné popelnice a veškerý odpad se občanům sváží přímo od 

domu. Ale stejně jako všechno ostatní, tak i sběr a svoz odpadu podléhá inflaci, a proto 

Technické služby Malá Haná žádají a navrhují novou přílohu ke smlouvě, kterou se zvyšují 

ceny za svoz a likvidaci odpadu. Podklady byly zaslány mailem, vč. prezentace vysvětlující 

důvody zvyšování cen. Posílal jsem i loňský dodatek, abyste viděli, jak moc došlo k navýšení, 

a mohli částky porovnat.  

 

p. Olejníček – Zajímavé v té prezentaci bylo, že jsme dopadli tak dobře ve směsném odpadu. 

Mgr. Dvořáček – Ano, dopadli jsme dobře. Dělají to ty barevné popelnice, že občané opravdu 

odpad třídí i sběrný dvůr je hodně využívaný. Dnes došla faktura od pana Musila z Pohodlí, 

kam se vozí bio, a za letošní rok bylo svezeno 373 tun bioodpadu.  

p. Němec – A ještě je k tomu dřevo a větve.  

Mgr. Dvořáček – Ano, dřeva bylo svezeno asi 45 tun.  

p. Olejníček – Tam je ten odpad vážený? 

p. Němec – Ne, tam se počítá průměr za kontejner. Jeden kontejner je nějak kolem 400 kg.  

Mgr. Kratochvil – Já bych k tomuto dodal ještě jednu věc, byla valná hromada svazku 

Kunštátsko-Lysicko, kde jsme členi, a mimo jiné přišla řeč na odpad, a v podstatě se dá lidově 

říct, že nám Kunštát závidí, že už to tady máme zavedeno, vzhledem k tomu, jaká se chystá 

legislativa a pokuty za to, pokud nebude tříděný odpad. Nebude se skládkovat, ale vozit odpad 

do spaloven, teď budou pokuty za to, kdo netřídí a pro malé obce to bude likvidační 

záležitost. Tyto obce teď vymýšlí, jak to provést a jak vytřídit odpady, aby se tady do těch 

problémů nedostaly. Musíme se pochválit, že jsme do toho šli zavčas, i když důvěra nebyla a 

rozjezd tohoto systému měl své mouchy, ale jsem přesvědčený, že jsme udělali krok 

správným směrem a teď to začne přinášet ovoce, i když zdražení se prostě nevyhneme.  

p. Olejníček – A to bylo za ten svoz 80 tisíc Kč, ne? 

Mgr. Kratochvil – To teď z hlavy nevím.  

 

 

 

Usnesení: ZML schvaluje Přílohu č. 2 ke Smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu 

městyse Lysic se společností Technické služby Malá Haná s. r. o., pro rok 2023 dle 

předloženého materiálu a pověřuje starostu podpisem přílohy.  

 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 
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10. Žádost o souhlas s převodem vlastnického práva k parc. č. 6994/8 v k.ú. Lysice 

 

Diskuze:  

Mgr. Dvořáček – Abych vysvětlil situaci, je tady žádost pana Zbyňka Koupého, který koupil 

před čtyřmi lety pozemek na Horkách, dnes už tam stojí zkolaudovaný dům a pan Koupý by 

chtěl pozemek převést na svého syna Daniela Koupého. Smlouva byla podepsaná v roce 2018. 

Myslím si, že tady ta situace u pana Koupého typicky splňuje podstatnou změnu rodinné či 

majetkové situace, chce tímto vyřešit rodinnou situaci, a proto navrhuji vyhovět.  

Mgr. Kratochvil – Já s tím taky souhlasím. Víme, že podmínky, které se do těch smluv 

dávaly, měly zamezit nějakému kupčení s pozemky a v tomto případě nic takového nehrozí.  

 

 

Usnesení: ZML v souladu s čl. VI. odst. 1 Kupní smlouvy uzavřené dne 10. září 2018 mezi 

městysem Lysice jako prodávajícím a panem Zbyňkem Koupým jako kupujícím, jejímž 

předmětem byla koupě stavebního pozemku parc. č. 6994/8 v k. ú. Lysice, souhlasí 

s převodem vlastnického práva k tomuto pozemku parc. č. 6994/8 z pana Zbyňka Koupého 

jako původního kupujícího na jeho syna pana Daniela Koupého poté, co se Daniel Koupý 

přihlásí v domě postaveném na zmíněném pozemku k trvalému pobytu. 

 

 

Hlasování:   Pro …12.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...1... 

 

 

 

 

 

11. Záměr stavby „Cyklostezka podél Lysického potoka“ 

 

Diskuze:  

Mgr. Dvořáček – Jedná se v současné době už o vyprojektovaný záměr cyklostezky podél 

potoka. Mluvili jsme o tom, že se povyměňovaly pozemky, součástí projektu je přemostění 

potoka. Díky tomu, že Vaňkovi odmítli odprodat pár metrů, tak se musí provádět přeložka 

sloupu vysokého napětí, která už je zaplacená a cyklostezka povede podél břehu Lysického 

potoka, podél areálu ZEASu a naváže za objektem staré ČOV na stávající asfaltovou 

komunikaci, která vede na Pernou. Cyklostezka by měla usnadnit vstup do klidové zóny za 

obcí, kam se dnes musí chodit přes ulici Brněnskou, kde denně projede tři tisíce aut. 

V dotačních podmínkách je, že se projekt musí veřejně projednat. V květnu byla podána 

žádost o stavební povolení na úřad do Boskovic, v listopadu úřad zahájil stavební řízení a 

věřme, že snad v dohledné době vydá stavební povolení, protože stavební povolení je další 

podmínkou pro získání dotace. 

 

p. Mynář – Ta přeložka sloupu je až v návaznosti na to stavební povolení?  

Mgr. Dvořáček – Bude to povoleno současně s cyklostezkou, bude to stát asi 380 tisíc Kč.  

Stavba samotné cyklostezky je zhruba 5 milionů Kč. Proto žádáme o dotaci.  

p. Vala – Končit to bude u Vaňkových nebo až u nákupního střediska?   

Mgr. Dvořáček – U Vaňkových, dál už je chodníček a tam už se dá jít buď kolem Drápely na 

parkoviště, nebo po mostku k hasičské zbrojnici. 

p. Vala – Taky by se někdo měl podívat na ten stávající plechový mostek, v jakém je stavu.   
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Usnesení: ZML schvaluje záměr stavby „Cyklostezka podél Lysického potoka“ dle 

předloženého materiálu. 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

12.  Poskytnutí mimořádné odměny starostovi městyse  

 

Diskuze: 

 

Mgr. Kratochvil – Je to bod, který tady projednáváme dvakrát za rok, v pololetí a v prosinci.  

Starosta ze zákona za celý kalendářní rok může obdržet maximálně dvě stoprocentní výše 

platu, v červnu se schvalovala první odměna starostovi, tam to bylo ve výši jednoho a půl 

platu, to znamená, že na tuto odměnu, kterou bychom mohli dnes schválit zbývá 

padesátiprocentní výše jeho měsíčního platu. Chtěl bych navrhnout starostovi odměnu za 

práci ve druhém pololetí, za zbudování skateparku, potom za průběžnou aktivitu, a to za 

veškerá jednání, která probíhají ohledně Vodovodu Marek, za získání dotace na opravu 

hřbitovní zdi, která už je hotová, myslím, že to není zanedbatelné. Tohle jsou hlavní důvody 

pro které navrhuji starostovi zmíněnou odměnu.  

 

 

Usnesení: ZML schvaluje poskytnutí mimořádné odměny ve výši 1/2 měsíční odměny za 

výkon funkce starostovi městyse za úspěšné dokončení stavby lysického skateparku a 

dokončení opravy hřbitovní zdi včetně získání dotace na tuto opravu. 

 

Hlasování :  Pro ….13……Proti……0……Zdrželi se…0….. 

 

 

 

 

 

13. Diskuze: 

 

Mgr. Dvořáček – Chtěl bych projednat a seznámit vás se žádostí o odkoupení pozemku 

z dnešního odpoledne. Pan Homolka z Oulehle přinesl žádost o odkoupení pozemku parc. č. 

6394, je to v průmyslové zóně. Žádosti o tento pozemek tady už byly víckrát, nerozhodneme 

to, chci vás s tím jen seznámit, abyste věděli, že tady ta žádost je.  Pan Homolka by tam chtěl 

vybudovat stolařskou dílnu.  

p. Němec – To už chtěl přece koupit pan Kotlán.  

Mgr. Dvořáček – Myslím, že první to chtěl pan Pižl, pak pan Kotlán a pan Mikula. Pan 

Homolka už je snad čtvrtý zájemce. Pan Homolka to řeší, protože má dílnu na Oulehle a jeho 

soused pan Mihula zemřel a má obavu, jak to bude s novými majiteli, aby nevznikl problém, 

protože se stolařskou dílnou je spojená prašnost a hluk.  
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Mgr. Kratochvil – Já bych měl na vás dnes jednu takovou prosbu, minulý týden se tady 

v Lysicích pohyboval pán z CETINu a z O2 a oslovoval domácnosti, kde je to možné, aby se 

vyjádřili k žádosti o připojení na optickou síť.  O2 prostřednictvím společnosti Cetin bude 

dělat po Lysicích optiku. Rychlost internetu připojením přes optiku je násobná oproti tomu, co 

máme teď všichni doma. Bohužel udělali velmi malou kampaň k tomu, aby se jim lidi k tomu 

připojili a podle toho to taky dopadlo. Máme tady seznam lidí, kam se vůbec nedostali. Buď 

neotevřeli, nebo nebyli doma. Tady těm asi osmnácti domácnostem nechali ve schránce 

dokumentaci, která se toho týká. Byl bych rád, kdybyste se na ten seznam podívali a mohli 

někoho z nich oslovit a udělat to pro občany, aby o tuto nabídku nepřišli. Pokud by se to 

nestihlo v termínu, tak pak každé připojení by už si občané platili sami.  

  

p. Olejníček – Proč se tohle bere na zastupitelstvo, když je to věc nějaké společnosti? 

Mgr. Kratochvil – Nedal jsem to jako bod jednání, je to moje soukromá aktivita pro lidi, aby 

když tady ta nabídka je, aby o ni nepřišli.  

Mgr. Tejkalová – Týká se to Horního náměstí, Žerůtské, V Zahradách, proč se nejedná o 

celou obec? 

Mgr. Kratochvil – To je tím, že těmito místy už optika vede a oni jsou ochotni z tohoto 

stávajícího vedení udělat přípojky.  

p. Mynář – Ty si optiku můžeš nechat udělat zdarma, ale nemusíš ji využívat? 

Mgr. Kratochvil – Ano, do 14 metrů dělají přípojky zdarma, připojí tě a je na tobě, jestli to 

budeš využívat nebo ne. K ničemu se nezavazuješ.   

p. Olejníček – Já jsem s tím pánem nějaká jednání měl a neprobíhala zrovna seriózně. Pán 

víceméně došel a tady mi to podepište. Moc to nevysvětlil.  

Mgr. Kratochvil – Kampaň nebyla dobře připravená. Nikdo nemusí nic podepsat. Já jen 

říkám, že je dobrý s těmi lidmi promluvit, jaká možnost je. Potřeby internetu budou za chvíli 

jinde, než jsou teď. Je to každého rozhodnutí.  

Mgr. Dvořáček – Chtěl bych doplnit, že s pánem jsem mluvil, tak před dvěma týdny, přišel, 

jestli by to obec nějak nepodpořila, protože po obci se setkával s vlažnými reakcemi, tak jsem 

to dal na facebook, hlásili jsme to rozhlasem. Osobně si myslím, že optika je budoucnost. Že 

je to věc, kterou bychom neměli žádným způsobem brzdit. Pokud to jen trochu půjde, je to 

teď zdarma, měli bychom lidem pomoct. Teď jde o páteřní trasy uprostřed obce. Ale pokud se 

zadaří, budou i v další fázi optiku rozšiřovat, např. na Oulehlu, Horky, Badalky, tam kde 

momentálně není. Budou vyměňovat metaliku za optiku.   

Ing. Crhák – Já jsem ten formulář četl a musím říct, že je teda dost nešťastně napsaný. 

p. Dolníček – Já ani nevím, že chodili, byli jsme určitě v práci, nevím o tom.  

Mgr. Tejkalová – A já tomu ani nerozumím, takže já to lidem ani nevysvětlím.  

Ing. Tejkal – Podle mě se zbavují zodpovědnosti. Budeme chodit jak nějací dealeři a něco 

nabízet? A příště, až budou levnější brambory, budeme to obcházet a nabízet levné brambory? 

Mgr. Kratochvil – Pokud nechcete, nemusíme. Nechci na vás vyvíjet žádný tlak, kdo chcete 

přihlaste se k tomu, kdo ne, tak ne.  

 

Mgr. Dvořáček – Vzadu na stolech jsou kalendáře na roznos, připravíme seznamy a poprosím 

vás o roznos do domácností před Vánocemi jako obvykle.  

Ing. Tejkal – Jaký je náklad na tyto kalendáře? 

Mgr. Dvořáček – 45 tisíc Kč. 

Ing. Tejkal - A máme nějakou zpětnou vazbu na ty domy, kam se to dává? 

Mgr. Dvořáček – Já to neházím do schránky, předávám to občanům osobně a myslím si, že 

jsou všichni za tuto pozornost od obce rádi. Není vhodné to házet jen do schránky.  

Mgr. Tejkalová – A kdo rozhoduje, kde dostanou v domě kalendáře dva a kde jeden? 
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Mgr. Kratochvil – Je to na našem rozhodnutí, připravuje to paní Hošková, ale kde jsou 

v domě dvě rodiny, jakože dvě domácnosti, tak tam můžete dát dva kalendáře.  

Mgr. Dvořáček – Když vám kalendáře nevyjdou, můžete si vzít tady na radnici další. Máme 

jich 750 ks, mělo by to vyjít na všechny.  

Mgr. Tejkalová – Chtěla bych poděkovat, dělali jsme Mikuláše, chtěla bych poděkovat 

hasičům za zpestření celé akce a výraznou pomoc.  

Mgr. Kratochvil – Byl to velmi pěkný zážitek pro děti i pro rodiče a nasadili jste si tak 

vysokou laťku, že vás chci vidět příští rok.  

 

 

 

p. Nedoma – Chtěl jsem nadávat na Cetin, taky jsem měl zájem a Oulehla tam není, ale 

vysvětlilo se to. Přijde mi to jako lobbování, ale zájem o tu optiku tady je. Chápu, že je to 

v zájmu občanů. To jen tak okrajově. Chválil se tady skatepark, na Oulehle už jsou třetím 

rokem vyprojektované chodníky, ale nic se neděje. Skatepark se vymyslel během chvilky a je 

zrealizovaný. Ke skateparku mám výhradu. Je to skatepark, ale na jezdí se tam jen na 

koloběžkách, nevím, že je baví jezdit pár metrů sem a tam. Využívá to tak deset dětí, kdežto 

na Oulehle po chodnících chodí pět set lidí.  

 

Mgr. Dvořáček – Chodníky na Oulehle jsou závislé na tom, kdy se udělá přeložka nízkého 

napětí, které je nízko pod chodníky. A dokud se tak nestane, tak obec nemůže nic opravovat. I 

letos i příští rok byly dány chodníky do rozpočtu. Čeká se jen na tu přeložku, která by měla 

být na jaře. Nevázne do na obci.  

p. Nedoma – A nezestárne nám ten projekt?  

Mgr. Dvořáček – Na přeložku je uzavřená smlouva dva roky. Nejprve se to muselo 

vyprojektovat, to taky není hned. Ono všechno chvilku trvá. Tohle se už táhne dva tři roky.  

Mgr. Kratochvil – Všechno to hrozně trvá. Když jsme chtěli sloupek v parku, trvalo to rok a 

půl.  

p. Nedoma – Ještě k tomu skateparku. Kolik stál víme. Že na to nebyla dotace taky víme. Jen 

pro srovnání, v Lysicích je určitě víc cyklistů. Dalo by se udělat něco i pro cyklisty? 

Mgr. Kratochvil – Mluvili jsme o tom dnes, řeší se cyklostezka, která má spojit střed obce až 

s Pernou, takže to bude pro cyklisty i pro kolečkové brusle. A že je skatepark využívá tak 

deset dětí, tak s tím nemůžu souhlasit. 

Mgr. Dvořáček – Co jsem viděl na podzim, tak tam byly desítky dětí každý den. 

Ing. Crhák – A nejenom z Lysic.  

p. Nedoma – Já to beru. Doba se mění, mě by nebavilo jezdit dvacet metrů tam a dvacet 

zpátky.  

Mgr. Dvořáček – To nemůžeme soudit podle sebe.  

 

p. Nedoma – Další věc. Prosím vás, ten psí bobek na mostě, všimli jste si ho tam? Dva a půl 

měsíce tam je. Na zastávce autobusu. To bylo asi od slona, nebo nevím. Nikdo to neviděl? 

Příště vyfotím, donesu sem, máme tady partu zaměstnanců a nic. Nikdo to neuklidil. Tohle se 

mi nelíbí.  

p. Němec – Má pravdu.   

p. Nedoma – Tak dál. Přestaňte lidem lhát. Možná mi to vyvrátíte, ale už i naše slavná 

pisatelka petic paní Lacková se rozhodla, že už nebude nic psát a nic sem nosit, protože je to 

zbytečné. Tuším, že v dubnu jsme tady probírali něco kolem světel na výjezd vozidel HZS od 

hasičky. Padlo tady, že by to policie nepovolila. Byl jsem se ptát na policii a ani jedna 

soudružka tam nemá žádost ani dotaz.  
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Mgr. Dvořáček – Tady přece ale vůbec nepadlo, že by se to písemně. Řešilo se to na místě 

samém, při výjezdu s policií, tenkrát tady byl snad ještě pan Tesař, už přesně nevím, a ten 

řekl, že to nepřichází v úvahu. 

Mgr. Kratochvil – Jednali jsme s nimi osobně i o výjezdu z ulice Boskovické pod Jánem. A 

při té příležitosti jsme byli i dole u zbrojnice a bavili se o výhledových možnostech, o 

možnostech umístění značení, světelného značení a jasně nám bylo řečeno, že to není 

přípustné.  

p. Nedoma – Obě dvě se dušovaly, že nic takového tam nemají. Mám jinou informaci, a to, že 

se s nimi nic neřešilo. 

Mgr. Dvořáček – Neřešilo se to písemně. Když nám na místě samém řekli, že to nejde, tak 

nemělo smysl tam posílat písemnou žádost. 

p. Nedoma – Dobře, takhle to beru. Měl jsem jinou informaci. Ale když to není černé na 

bílém, tak se pak všechno může řešit ústně.  

p. Nedoma - Když se řešil pečovatelský dům, tak paní Studýnková, která tady už není, tenkrát 

uvedla, že je to záležitost v kompetenci obce s rozšířenou působností. Není to pravda. Nikdo 

se neozval. Olešnice i Rudice si tohle vymohli včetně dotací. A na závěr taková věc, která mě 

zaujala na jednání zastupitelstva v obci, kde mají stejný problém se sokolovnou, jako my. 

Nechci to rozebírat, ale padla tam taková nádherná věta, kde jeden občan uvedl „Můžete 

nadále pokračovat v rozdávání peněz, které nejsou vaše“.  Tak já to vyjádřím jen jako přání, 

aby k tomuto tady v Lysicích nedocházelo.  

 

p. Mikulčický – Já bych se jen vrátil k tomu, co říkal pan Nedoma. Co je psáno, je dáno. Jsem 

přesvědčený, že jste měli písemně požádat a oni měli se písemně vyjádřit. Takto je to tvrzení 

proti tvrzení.  

Mgr. Dvořáček – Ano, neřešilo se to písemně, ale osobně si myslím, že jsme chybu neudělali. 

Bylo nás u toho víc. Bral jsem to jako ústní vyjádření kompetentního orgánu, což je kratší 

cesta, než si měsíc dopisovat. 

 

p. Mynář – Já jen doplním, že obrubník nahoře u garáží je opravený.  

Mgr. Dvořáček – Ano, vím, tento týden to spravoval pan Porč.  

 

 

 

 

14. Závěr: 

 

Jednání bylo ukončeno v 18:10 hodin. 

 

 

         

 

 

 

Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

Starosta:                    .............................................. dne ........................................... 


